
Zápis č. 3/2023 z jednání KŽP ze dne 17.8.2023 v 18.30 hodin, altán Holubice 

 

Přítomní: Jarmila Tupá, Petra Šujanová, Tereza Bajerová, Martin Tupý, Lubica Pekarovič 

Nepřítomen: Igor Novák 

Hosté: Petr Marcoň 

Program: 

1. Stav podání dotace na výsadbu „Třešňová alej“ 

2. Náhradní výsadba vodárna 

3. Návrh na vypracování tabulky náhradní výsadby 

4. Výběr stromů a keřů dle rozhodnutí č.16/2023 

5. Řešení stavu zaplevelených soukromých pozemku 

6. Různé 

K bodu č.1, komisi obeznámil přítomný pan Petr Marcoň se stavem podání dotace na výsadbu 

třešní na p.č.1682. Je momentálně ve fázi vyhodnocování podaných žádostí. Pozemek k výsadbě je 

již vyjmut z pachtu a zkultivován. Sazenice třešní jsou objednány.  S realizací výsadby se počítá 

v druhé polovině října 2023 s účastí veřejnosti. Podrobné informace k termínu a průběhu výsadby 

budou veřejnosti oznámeny. 

K bodu č.2, náhradní výsadba u vodárny p.č.1495,1494. Současný pronajímatel pozemku projevil 

zájem ještě v příštím roce na části pozemku hospodařit. Zbylá část bude oseta trávou a zde lze 

vysadit během příznivého počasí určenou náhradní výsadbu, 15 vzrostlých stromů javor, olše, 

jasan, 15 stromků a 100 keřů. 

K bodu č.3 komise navrhuje vypracovat přehlednou tabulku náhradní výsadby dle rozhodnutích 

OÚ, aby bylo možno kontrolovat dodržování rozhodnutí a také znát množství určené budoucí 

náhradní výsadby s termíny plnění. 

K bodu č.4 dle rozhodnutí č.16/2023 má komise možnost výběru a umístnění 20 stromů a 20 keřů. 

Komise navrhuje dosadit některá místa v části hřiště curdík a místa v již vysazené zeleni v lokalitě 

u střelnice. 

K bodu č.5 komise obeznámila přítomné se stavem stížnosti podané občany na odbor Životního 

prostředí Slavkov u Brna na zaplevelený pozemek „oplocenka“ p.č.1629,1631,1630,1633. Bylo 

nařízeno majitelům pozemků okamžité odstranění tohoto stavu a nyní již dochází k sekání plevele. 

Jsou však v obci další neudržované pozemky soukromých majitelů, na které upozorňujeme, kterým 

paní místostarostka Marinčová posílá dopisy ke sjednání nápravy. 

K bodu různé: 

-komise navrhuje zastupitelům možnost zbudování pískoviště v areálu hřiště curdík popřípadě i 

dalšího v jiné lokalitě 

-komise dostane darem dva stromy javoru od místní obyvatelky a ráda stromy na podzim v obci 

vysadí. 

- na údržbě obce a obecních pozemků je dle komise stále co zlepšovat 

Za komisi Jarmila Tupá 


